

核查声明

碳中和宣告 核查声明

兹证明: Shanghai Aoma Information Technology Service Co., Ltd.
Area A, 3rd Floor, Xinao Square, No. 2011, Jinhai Road
Pudong New Area, Shanghai, 201206, China

上海澳马信息技术服务有限公司
中国上海市浦东新区金海路 2011 号
新奥广场 3 楼 A 区 邮编: 201206

Shanghai Aoma Information Technology Service Co., Ltd.
2nd Floor, Building No. 1, No. 1018, Zhenchen Road
Baoshan District, Shanghai, 200444, China

上海澳马信息技术服务有限公司
中国上海市宝山区真陈路 1018 号
1 栋 2 楼 邮编: 200444

持有声明: CNCV 776502

核查声明

As a result of carrying out the verification in accordance with PAS 2060:2014, it is the opinion of BSI that:
BSI 依据 PAS 2060:2014 实施核查声明结果如下:

- Shanghai Aoma Information Technology Service Co., Ltd. for its subject the operation-management for 1500 sets of 31.2-inch Solar E-ink Display public bus signs for Shanghai Jiushi Public Transportation Group Co., Ltd. has been certified as the carbon neutral for the first application period from 1 January 2021 to 31 December 2021.
上海澳马信息技术服务有限公司为上海久事公共交通集团有限公司公交运营区域内规格为 31.2 寸的 1500 个太阳能电子墨水屏站牌提供运营管理服务, 经认证在第一应用期 2021 年 1 月 1 日至 2021 年 12 月 31 日达成碳中和。
- No material misstatements in this carbon neutrality declaration were revealed.
在碳中和声明中没有发现任何实质性的错误陈述。
- BSI herewith confirms that carbon neutrality information in above period as follows:
BSI 确认上述应用期碳中和信息如下:
 - Subject GHG emissions: 42.90 tonnes of CO₂ equivalent.
标的物温室气体排放: 42.90 吨二氧化碳当量。
 - GHG emissions Reduction: 0.95 tonnes of CO₂ equivalent.
温室气体排放减量: 0.95 吨二氧化碳当量。
 - Retired offset carbon credits: 50 tonnes of CO₂ equivalent.
注销的抵消的碳额度: 50 吨二氧化碳当量。

BSI 代表:



张翼翔, 董事总经理, 英标管理体系认证(北京)有限公司

首次发证日期: 2022-10-18

最新发证日期: 2022-10-18

...making excellence a habit.™

Page: 1 of 2

地点

Shanghai Aoma Information Technology Service Co., Ltd.
Area A, 3rd Floor, Xinao Square, No. 2011, Jinhai Road
Pudong New Area, Shanghai, 201206, China
上海澳马信息技术服务有限公司
中国上海市浦东新区金海路 2011 号
新奥广场 3 楼 A 区 邮编: 201206

Shanghai Aoma Information Technology Service Co., Ltd.
2nd Floor, Building No. 1, No. 1018, Zhenchen Road
Baoshan District, Shanghai, 200444, China
上海澳马信息技术服务有限公司
中国上海市宝山区真陈路 1018 号
1 栋 2 楼 邮编: 200444

认证活动

Shanghai Aoma Information Technology Service Co., Ltd. for its subject the providing of management for maintenance of 1500 set 31.2-inch Solar E-ink Display public bus signs for Shanghai Jiushi Public Transportation Group Co., Ltd. has been certified as the carbon neutral for the first application period 1 January 2021 to 31 December 2021.

上海澳马信息技术服务有限公司为上海久事公共交通集团有限公司公交运营区域内规格为 31.2 寸的 1500 个太阳能电子墨水屏站牌提供运营管理服务经认证在第一应用期 2021 年 1 月 1 日至 2021 年 12 月 31 日达成碳中和。

Additional information 附加信息

The carbon neutrality related information is as follows: 碳中和相关信息如下:

- Carbon neutrality method according to PAS 2060:2014. 碳中和方法按照 PAS 2060:2014 标准。
- Carbon neutrality application period: first application period from 1 January 2021 to 31 December 2021.
碳中和应用期: 第一应用期从 2021 年 1 月 1 日至 2021 年 12 月 31 日。
- Subject carbon footprint quantification specification: ISO 14064-1:2018 quantification of the subject.
标的物碳足迹量化标准: ISO 14064-1:2018。
- GHG reductions: performing reduction programs within subject.
温室气体减量: 在标的物内执行了温室气体减量方案。
- Carbon neutrality report: Shanghai Aoma Information Technology Service Co., Ltd. carbon neutrality report of 2021
碳中和报告: 上海澳马信息技术服务有限公司 2021 年度碳中和报告
- Originating carbon offset project 碳抵消项目来源:
Chinese Certified Emission Reduction (CCER) 中国核证自愿减排量
Project country 项目国家: China 中国
Project type 项目类型: Energy Industry 能源工业
- Carbon offset credit source 碳抵消额度来源:
50 tonnes of CO₂e from the project number CCER0230 it is Jingneng 40000 MW UlanIligen Wind-photovoltaic hybrid power generations phase II project, Urad Middle Banner
来自京能乌拉特中旗乌兰伊力更风电场风光一体化二期 40 兆瓦光伏发电项目的 50 吨二氧化碳当量, CCER 核证自愿减排量项目注册编号 0230
- Retired offset credit information 注销的抵消额度信息:
Offset credit retirement operation serial numbers 注销操作序列号: 202209282752
Date of retirement 注销日期: 28.09.2022
Retirement reason details 注销原因: Offset the emission of subject 用于抵消标的物的碳排放
- Offset and retired credit information available in 抵消及注销额度信息链接:
<http://registry.ccersc.org.cn/login.do> 国家自愿减排和排放权交易注册登记系统
The information of CN report will be disclosed in the website of Shanghai Auto Information Technology Service Co., Ltd. which is available in (www.asep-tech.com).
碳中和报告信息将批露于上海澳马信息技术服务有限公司网址: (www.asep-tech.com)。

首次发证日期: 2022-10-18

最新发证日期: 2022-10-18